
1 
 

 

 
 
Notulen: Overleg Wijkplatform Geleen-Zuid & de Kluis 
Datum: Woensdag 18 september 2024 
Plaats: Clubgebouw TTC Kluis, Jos Klijnenlaan 170, Geleen 
 
Aanwezig: 
Wijkplatform: Dietrich deLannoy, Eugène Lebon (Stadsdeelmanager), Fred Collé 
(TTC Kluis), Jos Raven, Jos Meijs (TTC Kluis), Julie de Vaan (gebiedsregisseur), 
Marcel Mastenbroek, Nieki Mevissen (PIW), Nina Gessa (stagiaire PIW), Yousra 
Dahmazi (PAGB) 
 

1. Opening 
Marcel Mastenbroek opent de vergadering. 
Hij bedankt TTC Kluis voor het beschikbaar stellen van de vergaderruimte. 
 

2. Presentatie TTC Kluis 
In deze mooie presentatie geven Fred Collé en Jos Meijs een beeld van de 
ontstaansgeschiedenis van de tafeltennisclub. Hierbij gebruiken ze ook een 
promotiefilm, die in samenspraak met Onsgeleenzuid.nl is gemaakt. Zij vertellen iets 
over: 

• de tijd dat het clubgebouw nog gevestigd was aan de Kluis 

• de totstandkoming van de huidige Jos Meijshal (gebouw en materialen van 
elders overgebracht naar de Jos Klijnenlaan en daar weer in elkaar gezet tot 
het huidige gebouw) 

• de groei, maar later ook de afname van het ledenbestand tot het huidige 
aantal leden (± 100) 

• de goeie trainingsfaciliteiten 

• de trainings- en wedstrijdactiviteiten voor de leden, maar ook voor andere 
groepen in de samenleving (o.a. ouderen die actief zijn in de hal) 

• de wens en het streven van TTC Kluis om het clubgebouw toegankelijk te 
maken voor andere wijkactiviteiten (voor bijvoorbeeld vergaderingen; meetings 
en bedrijfsactiviteiten); dit moet wel sportgerelateerd zijn en mag niet leiden tot 
een commerciële uitbating (dit laatste is vergunning technisch niet toegestaan) 

Na de presentatie discussieert de groep nog over manieren waarop hieraan invulling 
kan worden gegeven. O.a. wordt geopperd de vereniging zelf, maar ook de 
mogelijkheden die er zijn, iets breder in de markt te zetten door gebruik te maken van 
de bestaande communicatiekanalen (Onsgeleenzuid.nl; website 
www.geleenzuidendekluis.nl; de facebookpagina van het wijkplatform enz.) 
Marcel Mastenbroek bedankt hierna de sprekers en stelt daarna de agenda verer 
aan de orde. 
 

3. Vaststelling notulen van het Overleg Wijkplatform van 21 mei 2024 

http://www.geleenzuidendekluis.nl/
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Notulen worden gewijzigd vastgesteld (achter de naam van Yousra Dahmazi komt 

ook de organisatie PAGB te staan). 

4. Beëindiging oude website www.geleenzuid.nl en definitieve overgang naar 

nieuwe website www.geleenzuidendekluis.nl. 

Dietrich deLannoy vertelt dat de nieuwe website op 1 maart 2024 online is gegaan. 

Sindsdien is de website gemiddeld 200 keer per maand bezocht. De beheerders 

(Dietrich en Jos Raven) zijn zeer tevreden over het gebruiksgemak en over de lagere 

kosten van de nieuwe website. Bovendien constateren zij dat de website goed 

gevonden wordt door de inwoners van Geleen-Zuid en De Kluis. Belangrijke 

bestanden van de oude website, zoals foto’s en de boeken, zijn bewaard gebleven 

en zijn beschikbaar op de nieuwe website. Jos Raven meldt nog dat hij contact heeft 

gehad met de huidige webmaster (Lei Heiligers) en die is akkoord met de 

beëindiging. 

De vergadering is akkoord en geeft het bestuur opdracht de overeenkomst voor de 

oude website te beëindigen en alle acties uit te voeren die daarvoor nodig zijn. Jos 

Raven zorgt voor een bedankje richting de webmaster. 

5. Besluitvorming inzake penningmeester Wijkplatform (beëindiging en 

benoeming) 

Marcel Mastenbroek zegt dat Joyce Bergholtz haar werkzaamheden als 

penningmeester van het Wijkplatform heeft beëindigd. Het bestuur dankt haar voor 

de gedane arbeid. Jos Raven zorgt voor een bedankje. 

Verder zegt hij dat het bestuur Dietrich deLannoy bereid heeft gevonden toe te 

treden tot het bestuur in de functie van penningmeester. Zijn 1e werk zal zijn om 

samen met de secretaris het subsidie dat het Wijkplatform heeft gekregen voor de 

buurtcamping 2024 af te ronden. Verder staat de kascontrole 2023 op korte termijn 

op de rol (zie volgende agendapunt).    

Omdat er nu weinig WPF-leden aanwezig zijn, zal Jos Raven een mail sturen aan de 

leden met de vraag wie nog bestuurslid wil zijn. Die oproep zal hij ook plaatsen in het 

2e wijkblad van dit jaar. 

6. Informatie over kascontrole 2023 en 2024 

Deze werkzaamheden staan op de rol voor de korte termijn. Dietrich en Jos Raven 

zijn hier al druk mee bezig. 

Voor de bemensing van de Kascontrolecommissie betreft, zegt Jos Raven dat Léon 

Lemmens al lid is en dat er tenminste nog 1 lid nodig is. Dietrich was reservelid, maar 

kan geen lid zijn (geen eigen werk controleren). 

Daarom zal Jos Raven in de mail aan de leden ook een oproep doen voor het 

controleren van de kas en dus het deelnemen in de Kascontrolecommissie.   

7. Inventarisatie hotspots en onveilige plekken of objecten t.b.v. de te 

houden buurtschouw  
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Marcel Mastenbroek zegt dat dit punt al vaker is besproken en het bestuur wil dit in 

het 4e kwartaal van dit jaar oppakken. Een aantal mensen wil deelnemen aan de 

buurtschouw. Omdat er misschien nog mee mensen willen deelnemen, zal Jos 

Raven ook hiervoor een oproep plaatsen in zijn mail aan de WPF-leden. 

Na de aanmelding volgt er eerst een bespreking waarin wordt afgesproken hoe de 

buurtschouw er uit zal zien en welke hotspots bezocht gaan worden. 

8. Projecten en evenementen in Geleen-Zuid en De Kluis 

• Jos Raven wijst op de uitnodiging voor een presentatie over de 

ontkluizing van de Keutelbeek. De presentatie is op woensdag 25-09-

2024 (bestuur Wijkplatform is aanwezig. Julie de Vaan en Eugene 

Lebon zeggen dat het aanmeldingen niet erg groot is; deze week 

worden nog flyers rondgebracht en wordt nog gebruikt gemaakt van de 

media 

• Jos Raven geeft toelichting op de Dag van de Wijk en de 

Buurtcamping. Beide evenementen ware qua organisatie, beleving en 

opkomst succesvol en zeker voor herhaling vatbaar. Echter, in 

financiële zin waren er wat tegenslagen. Bij de Dag van de Wijk was 

dat een gevolg van het feit dat geen gebruik gemaakt kon worden van 

de faciliteiten van ’t Plenkhoes (toilet- en stroomvoorzieningen), 

waardoor “eigen” voorzieningen moesten worden gehuurd. En ook bij 

de Buurtcamping waren er wat technische problemen die extra geld 

hebben gekost. Tenslotte was het aantal aanmeldingen – ondanks de 

inspanningen vooraf – minder dan verwacht. 

9. Rondvraag 

Hiervan is geen gebruik gemaakt. 
 
Afsluiting 
 
Marcel Masteenbroek bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de 
vergadering om 20.45 uur. 
 
Deze notulen zijn vastgesteld in de vergadering van……………… 
 
De voorzitter,     De secretaris, 
 
--------------------------     --------------------------- 
 
Marcel Masteenbroek    Jos Raven 


